



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

PRESS RELEASE

February 9, 2015

Japanese NGO Supports a New Educational Project in East Jerusalem

On February 9th, 2015, the Ambassador for Palestinian Affairs and Representative of Japan to the Palestinian Authority, Mr. Junya Matsuura and Mr. Kentaro Sato, the Representative of Kokkyo naki Kodomotachi -Children without Borders- (KnK), a Japanese NGO, signed the grant contract for the project of “Promotion of extracurricular activities through public schools in Jerusalem Governorate”. This project is funded by the Government of Japan through its Grant Assistance for Japanese NGO Projects, with a total amount of USD 312,280.

Through this project, KnK will start informal education program (including supplementary session and youth program) and community participation program for youth and children in Jerusalem. This project aims to support the youth and children economically, physically and emotionally, as well as to develop their capabilities and foster their sound growth.

Mr. Matsuura expressed his hope that the signed project will help youth and children in East Jerusalem to build their academic and technical skills, as well as to strengthen their economic independence.

Government of Japan has been always supporting Palestinian communities to improve the education sector, health and many other sectors. Since 1993 the Government of Japan has extended its official development assistance which amounts approximately \$1.6 billion to the Palestinians.

(End)



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp



Mr. Matsuura and Mr. Kentaro Sato, the Representative of KnK organization signing the grant contracts of a new educational project in Jerusalem



Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3rd Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

2015/02/09

بيان صحفي

الجمعية الأهلية اليابانية KnK تدعم مشروعاً جديداً للتعليم في القدس الشرقية

في التاسع من شباط 2015، وقّع سفير الشؤون الفلسطينية وممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية، السيد جونيا ماتسورا والسيد كينتارو ساتو ممثل الجمعية الأهلية اليابانية "أطفال بلا حدود" KnK، عقد المنحة لمشروع جديد لتعزيز النشاطات اللامنهجية في مدارس محافظة القدس وتم تمويل هذا المشروع من قبل حكومة اليابان من خلال مساعداتها لمشاريع المنظمات الأهلية اليابانية، وذلك بمبلغ إجمالي قدره 312,280 دولار أمريكي.

ستبدأ الجمعية الأهلية اليابانية KnK من خلال هذا المشروع، برنامج تعليمي غير منهجي (بما في ذلك دورة تكميلية وبرنامج شبابي) وبرنامج لاشراك الشباب والأطفال من المجتمع المحلي في القدس. يهدف هذا المشروع الى دعم الشباب والأطفال اقتصادياً وجسدياً وعاطفياً، الى جانب تطوير قدراتهم وتعزيز النمو السليم لهم.

وأعرب السيد ماتسورا عن أمله في أن يساعد هذا المشروع الشباب والأطفال في القدس الشرقية في بناء مهاراتهم الأكاديمية والتقنية، الى جانب تعزيز استقلالهم الاقتصادي.

تدعم حكومة اليابان المجتمعات الفلسطينية دائماً لتحسين قطاع التعليم والصحة وقطاعات أخرى كثيرة. فمنذ عام 1993 قدمت حكومة اليابان مساعداتها الإنمائية الرسمية للشعب الفلسطيني لتصل الى 1.6 مليار دولار تقريباً.